

移动式锂电池电热保暖手套((滑雪加厚型号)

产品名称	移动式锂电池电热保暖手套((滑雪加厚型号)
公司名称	深圳市爱保乐科技有限公司市场部
价格	148.00/双
规格参数	货源类别:订货 品牌:ABL 材质:摇粒绒
公司地址	中国 广东 深圳市宝安区 宝安区龙华镇上塘村勤奋路66号
联系电话	86 0755 81787547

产品详情

货源类别	订货	品牌	ABL
材质	摇粒绒	用途分类	锂电池电热保暖手套
适用性别	中性/男女均可	适用年龄段	成年
加工方式	缎档	功能	保暖
图案	拼色	颜色	黑, 红等多款
是否外贸	是	外贸类型	出口
最快出货时间	16-30天		

产品说明书

产品简介

首先非常感谢您使用爱保乐电热系列保暖产品！！

爱保乐电热系列保暖产品采用最新合金发热片为发热材料，经先进工艺研制的最为理想的冬季保暖用品。公司最新研制的移动式（户外型）锂电池电热产品，其用料讲究、安全可靠、节能省电、室内外使用方便、实用性强，可有效解决冬季双手寒冷，避免冻疮发生。产品广泛适用于各类人群，亦为赠送亲友之佳品！！

产品特点

保健效果：改善双手血液循环、调节人体经络、促进血液流通、提高免疫力、健康保健、延年益寿。技术先进：技术领先的无线式发热手套，ptc效应的发热技术，温度自动恒温。用料讲究：发热材料使用最新研制pet合金发热片，具有升温快、无热惯性、耐磨等特点；安全可靠：配备专用电源适配器和带有保护电路锂电池，可防止电池过充过放；输入产品的电压仅为（相当于3节干电池），绝对安全可靠；节能省电：由于配备了优质发热材料，通电后发热温度可达人体舒适的38-50摄氏度，其功率不到4w（平均30

0小时才耗1度电)，但是保暖效果绝不亚于其他任何同类产品；实用性强：爱保乐移动电热系列保暖产品都配有两块大容量锂电池，锂电池充满电可连续使用4-10小时（锂电池容量的高低决定产品使用时间的长短），产品采用分离设计，并且精心设计独特隐形电池放置区，穿戴后方便户外运动，操作简单，发热效果良好，给您的双手在寒冬季节无限的温暖和呵护！

使用说明

如果需要外出活动，先将锂电池充满电，之后把锂电池放入手套装电池的小口袋，再将dc插头与电热产品的dc插头相接，拉上拉链，产品即会在30秒内慢慢升温发热，直到达到人体舒适的38-45摄氏度后自动恒温。锂电池充电方法：

如果在使用过程中觉得手套里没有了热量，即为锂电池已用完电，需要充电后才能继续使用；为了让锂电池性能发挥到最好，新电池前三次建议充电12个小时。充电时，将电源适配器与一拖二充电电源线dc接口相连后，再接上两块锂电池的dc插头，插上220v家用电源即可充电，待电源适配器的红灯转为绿灯后即即为充满电。（锂电池高低容量和备用锂电池客户可以根据自己需求另行选配）

产品配置

电热手套	1双
电热手套锂电池	2块
电源适配器和充电电源线	1套
彩盒	1个
说明书	1份

注意事项

不使用时请及时拔掉电源，避免长时间加热；插拔dc接头电源线时，请握住插座头，勿用力拉扯电线，以免拉断；老人和儿童需要在监护下使用；严禁对电热产品过度弯折，以免折损发热芯；此产品属于电子产品，没有防水设施，所以不能直接浸入水中水洗；如果产品表面不小心弄脏，请用软刷沾水刷净表面晾干即可；若dc接头不慎进水，请立即停止使用，待风干后继续使用；如发现锂电池表面有起鼓或其它异常现象，请立即停止使用；切勿将电池拆开或置于火中，不可让金属品接触或短路电极，避免放置于过热（超过摄氏60度）潮湿或腐蚀环境中；为了让锂电池发挥最好性能，长时间不使用的情况下最好每三个月对锂电池进行一次充电激活再存放于常温干燥环境下；请使用厂家指定的充电器；为保护您的人身安全，请不要将其它品牌配件与爱保乐公司产品一起使用，请务必使用原配配件；如产品有任何质量安全隐患，请立即停止使用！

售后服务

为保障用户利益，凡购买我司电热保暖系列产品，自购买日起在一个星期内如发现产品有质量问题，可免费进行同型号产品更换。维护或使用不当，造成产品损伤及未按说明使用，导致产品故障或损坏，不在售后服务保证范围内。

英文简介：

heated gloves product description

product introduction

first, thank you very much use love theaibaoleelectrothermal series warm product!aibaoleelectrothermal series warm product uses the latest alloy fever piece as the fever materials, with advanced technology developed most ideal winter warm supplies.the latest development of mobile (outdoor) lithium battery electric product, its dainty materials, safe,

energy-saving province electricity, indoor and outdoor use convenient, practical strong, can effectively solve the winter cold hands, avoid frostbite happen. products are widely applicable to all kinds of people, also for friends and relatives of giving magazines!

product features

- 1、 health effects : improve blood circulation, regulating human hands meridians, promote the blood circulation, enhance immunity, health care, prolong life.
- 2、 advanced technology:the advanced wireless type fever gloves, ptc effect of fever technology, temperature automatic constant temperature.
- 3、 dainty materials : fever materials use the latest development of pet alloy fever piece, with warming faster, with no heat inertia, wear-resisting, etc ;
- 4、 safe and reliable : providespecial power adapter with protection circuit lithium battery, can prevent battery over charge put ; tage of product is only 3.7-5.0 v (equivalent to section 3 drybattery), absolutely safe and reliable ;
- 5、 energy saving : equipped with excellent fever due to materia.after electrify heating temperature can reach thermal comfort of 38-50 degrees celsius.the powerwithin4w (less than an average 300 hours to consumption 1 kwh)) , but not lessheat insulation any other similar products.
- 6、 strong practicability:aibaomobile electrothermal series products are all equipped with two warm high capacity of lithium battery, it can work for 4-10 hours continuously each time after being charged,lithium battery capacity height decide product use time length , products adopt separation design,and elaborate design unique invisible battery area, wear after convenient outdoor sports, simple operation, good effect and give your fever hands in cold winter unlimited warmth and care!

instructions

1、 if you need outings, the first lithium battery full of electricity, after the release of lithium batteries battery small pockets, suit to dc plugs and electric products of dc plugs conterminous, zip, the product will immediately in 30 seconds slowly warming fever, until it reaches an human comfortable 38-50 celsius after automatic constant temperature.

2、 lithium battery charging methods :

if in use process feel gloves without the heat, namely for lithium battery has run down; it needs recharging after electric can continue to use.in order to let the lithium battery performance to make the best, new battery first three suggestions charging 12 hours. fast-recharging, will power adapter and yituo two charging power dc interface connected, then grafted in two li-ion batteries dc plugs, insert 220v power can be charging, stay home the red light turns green power adaptor for namely after batteries.lithium battery height capacity and spare lithium batteries customers can according to him demand separately optional.

product configurator

heated gloves	a pair
heated gloves with lithium battery	two units
power adapter and rechargeable power	one set
giftboxes	one
instruction book	a part

attentions

- 1、 when not in use, please promptly unplug power, avoid long heated. plug and play dc joint the cord, please hold socket head, not pulling wire, lest tensile strength ;
- 2、 old people and children need in custody use ;
- 3、 strictly to electric product excessive bend, lest wreck a heater.this product belongs to electronic products.no waterproof facilities, so cannot directly submerged in water washing.if the product surface accidentally dirty, please use soft brush touch water surface can be brushed clear dry ;
- 4、 if dc head immodesty water, please connect immediately stop using, wait for dry after continue to use;
- 5、 if discover the lithium battery surface has a beat or other anomalies, please stop using.don't put a battery disassemble or placed on fire.do not metal product contact or short-circuit electrode.avoid placing in overheating (more than 60 degrees celsius) moisture or corrosive environment. in order to let lithium battery play the best performance.a long time without use under the condition of the best for every three months lithium battery charging activated a store again interesting dry environment.please use the manufacturer designated charger ;
- 6、 in orderto protect your personal safety.please don't put other brand fittings and love the music company products are used together, please be sure to use the original fittings;
- 7、 if the product have any quality safe hidden trouble, please stop using.

after-sales service

- 1、 to safeguard the interests of user, for every purchase of our electrothermal warm series products.since the acquisition up within a week if discover product quality problems, can be free to conduct is the same product change.
- 2、 maintenance or improper use, causing damage and no products according to the instructions for use, thus causing product breakdown or damage, not after-sales service guarantee range.
- 3、 if you have any comments or suggestions, please email to our company after-sales service mailbox : sales@ablsz.com.
- 4、 more products please pay close attention to aibaole company website : www.ablsz.com.